

If you are having trouble viewing this press release, please visit the [Web Version](#).



FOR IMMEDIATE RELEASE

2016 SHORT LIST POSTER ARTISTS ANNOUNCED

TORONTO, ON – Wednesday, September 7th, 2016

The Polaris Music Prize, presented by CBC Music and produced by Blue Ant Media, announced the official poster designs for this year's Short List nominees.

Each poster is a limited edition silk-screen produced specifically for all nominated Short List albums by a chosen artist (see complete list below). The artists were selected by Polaris and the Office of Gilbert Li and printed by Kid Icarus in Toronto. They are now available for pre-purchase via the Polaris online store: polarismusicprize.ca/store. A limited amount will be available for purchase at the gala September 19 at The Carlu in Toronto.

The 2016 Short List Poster Artists:

Black Mountain – Jordan Versluis – jordanversluis.net

Basia Bulat – Katie Carey – katiecarey.ca

Grimes – Yarek Waszul – yarekwaszul.com

Carly Rae Jepsen – Ally Jaye Reeves – allyjaye.com

Kaytranada – Jeff Blackburn – framesonthefridge.com

Jessy Lanza – Monnet Design – monnet.ca

PUP – Ben Clarkson – thebenclarkson.com
Andy Shauf – Jonathan Dyck – jonathandyck.com
U.S. Girls – Alicia Nauta – alicianauta.com
White Lung – Nicole Brunel – nicolebrunel.tumblr.com

The eligibility period for the 2016 Polaris Music Prize runs from June 1, 2015 to May 31, 2016. An independent jury of music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determines the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury and they will convene the night of the gala to select the Polaris Music Prize winner.

The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Each of the nine other short listed artists will receive \$3,000 courtesy of Slaight Music. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize's past winners are Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

We acknowledge the financial support of FACTOR, the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

We acknowledge the OMDC for their continued support of the Polaris Music Prize.

For images for The Polaris Music Prize visit:

polarismusicprize.ca/media

password: m3d1a

About the Polaris Music Prize

Polaris Music Prize, produced by Blue Ant Media, is a not-for-profit organization that annually honours and rewards artists who produce Canadian music albums of distinction. A select panel of music critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity.

Website: www.polarismusicprize.ca

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

About CBC Music.ca

CBCMusic.ca is Canada's free digital music service connecting Canadians with the very best in Canadian and international music, concerts and features. Simple and easy to navigate, CBCMusic.ca gives music fans access to 50 Web radio stations, 12 distinct genre-based music communities, CBC Radio 2 and CBC Radio 3, plus content from the most knowledgeable music personalities and programmers from across the country, hundreds of concerts, playlists and more. CBCMusic.ca

About Blue Ant Media

Blue Ant Media is a privately held international media company that owns and operates 10 media brands including Cottage Life, Love Nature, Smithsonian Channel Canada and Makeful. Blue Ant Media creates and distributes content worldwide ranging from nature to DIY, outdoor living to music, engaging fans across television, digital, magazines and live events. The company also owns Omnia Media, a YouTube network and Choice TV, a broadcast channel in New Zealand. Blue Ant Media is based in Toronto and has offices in Los Angeles, London (UK) and Auckland. Blueantmedia.ca

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Joanne Settingington - Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

**LES ARTISTES DES AFFICHES DE LA
COURTE LISTE DU PRIX DE MUSIQUE
POLARIS SONT ANNONCÉS**

TORONTO, ON – Mercredi 7 septembre 2016

Le Prix de musique Polaris, présenté par CBC Music et produit par Blue Ant Media, annonce aujourd’hui les artistes qui créeront les affiches des nommés de la courte liste 2016.

Chaque affiche sera sérigraphiée, produite en édition limitée et imaginée spécifiquement pour chacun des albums nommés sur la courte liste par un artiste différent (voir la liste complète ci-bas). Les artistes ont été choisis par le Prix Polaris et le bureau de Gilbert Li. Elles sont imprimées par Kid Icarus à Toronto. Elles sont présentement disponibles en précommande via la boutique en ligne du Prix Polaris: polarismusicprize.ca/store. Un nombre

limité d'affiches seront en vente le soir du gala le 19 septembre au Carlu à Toronto.

Les artistes des affiches de la courte liste 2016:

Black Mountain – Jordan Versluis – jordanversluis.net

Basia Bulat – Katie Carey – katiecarey.ca

Grimes – Yarek Waszul – yarekwaszul.com

Carly Rae Jepsen – Ally Jaye Reeves – allyjaye.com

Kaytranada – Jeff Blackburn – framesonthefridge.com

Jessy Lanza – Monnet Design – monnet.ca

PUP – Ben Clarkson – thebenclarkson.com

Andy Shauf – Jonathan Dyck – jonathandyck.com

U.S. Girls – Alicia Nauta – alicianauta.com

White Lung – Nicole Brunel – nicolebrunel.tumblr.com

La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2016 est du 1er juin 2015 au 31 mai 2016. La longue liste et la courte liste sont déterminées par un jury indépendant de journalistes de musique, blogueurs et animateurs provenant des quatre coins du Canada. 11 personnes du bassin des membres du jury seront choisies pour former le grand jury, qui déterminera le gagnant du Prix de musique Polaris le soir du gala.

Le Prix de musique Polaris offre 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Les neuf autres nommés de la courte liste recevront 3 000\$ chacun, une gracieuseté de Slight Music. Jugés uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums, les gagnants antérieurs sont Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier de FACTOR, du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

Nous reconnaissons l'appui continu de l'OMDC envers le Prix de musique Polaris.

Pour des images du Prix de musique Polaris et de la courte liste, visitez le polarismusicprize.ca/media
Mot de passe: m3d1a

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris, produit par Blue Ant Media, est une organisation à but non lucratif qui honore et récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadiens de renom. Un groupe sélectionné de critiques musicaux juge et décerne le Prix sans considération pour le genre musical ou la popularité commerciale.

Site web: www.polarismusicprize.ca

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

À propos de CBCMusic.ca

CBCMusic.ca est le service gratuit de musique en ligne du Canada qui connecte les Canadiens avec le meilleur de la musique canadienne et internationale, en plus de proposer des concerts et autres contenus. Simple et facile à naviguer, CBCMusic.ca offre aux amateurs de musique l'accès à 50 stations de radio en ligne, 12 communautés distinctes basées sur différents genres de musique, CBC Radio 2 et CBC Radio 3, en plus de contenus créés par les programmeurs et personnalités

les plus renseignés des quatre coins du pays, des centaines de concerts, des listes de lecture et plus encore. CBCMusic.ca

À propos de Blue Ant Media

Blue Ant Media est une compagnie privée internationale se spécialisant dans le domaine des médias. Elle possède et opère 10 marques médiatiques incluant Cottage Life, Love Nature, Smithsonian Channel Canada et Makeful. Blue Ant Media crée et distribue du contenu à travers le monde, couvrant divers champs d'intérêts tels que la nature, le DIY, la musique, le plein-air et plusieurs autres. La compagnie connecte avec le public à travers la télévision, les plateformes numériques, les magazines et plusieurs événements. La compagnie possède également Omnia Media, une chaîne YouTube, et Choice TV, une chaîne de diffusion en Nouvelle-Zélande. Blue Ant Media est basée à Toronto avec des bureaux à Los Angeles, Londres (Royaume-Uni) et Auckland. Blueantmedia.ca

-30-

Contact média Polaris - Québec

Magali Ould

magali@polarismusicprize.ca

514.994.6295

Contact média Polaris - Canada

Joanne Setterington

joanne@indoorrecess.com

416.884.4119



